
Schriftelijke vraag1:
Vraagnummer: S-190

Datum indiening: 25 februari 2015

Onderwerp: kap bomen in Dorpsstraat te Elst

Naam indiener: Henk Vreman namens Gemeentebelangen Overbetuwe

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding

Het kan niemand zijn ontgaan, dat er in de Dorpsstraat in Elst een rigoureuze boom-kap 
heeft plaatsgevonden.
In het licht van de grote reconstructie werkzaamheden in de Dorpsstraat en aanpalende 
wegen is het kappen van deze gezichtsbepalende bomen erg jammer maar begrijpelijk, 
omdat de wortels van de bomen belemmerend werken op het verleggen van kabels en 
leidingen.
Echter, ons bereiken klachten over het feit, dat hierover weinig is gecommuniceerd en de 
vraag wordt gesteld waarom het kappen niet gefaseerd parallel met de fasering van de 
reconstructie werkzaamheden is uitgevoerd.

Vragen:

1) Hoe en met wie is er gecommuniceerd over het gelijktijdig kappen van alle 
gezichtsbepalende bomen ;

2) Waarom zijn alle bomen in de Dorpsstraat ineens gekapt en had dit werk niet in fases 
kunnen worden uitgevoerd, parallel aan de reconstructiewerkzaamheden,. 
Bijvoorbeeld kappen in het tweede deel van de Dorpsstraat in januari 2016, dus 
(weer) rekening houdend met het broedseizoen. Zo’n fasering hoeft volgens 
ingewijden ook niet tot meerkosten te leiden.

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:

Henk Vreman
Gemeentebelangen Overbetuwe

1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 
inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 
vragen te beantwoorden is 30 dagen.
Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 
verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder.


	Schriftelijke vraag1:

